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RUSKO/UKRAJINA/USA: Je to děsná psina jak se z mediálních pisatelů stávají rukojmí
politické situace podobně jako dříve za komoušů. Jen s tím rozdílem, že za mlada byly svině
v NATO, teď jsou sviňáky Rusové.

Typickým příkladem politické prefabrikované špatnosti je fosfor. Doktoři doporučují pro naše zdraví
potraviny, kde je nejen selen, cholin, ale i fosfor. Také ho doporučují vojáci proti dvounohým
potvorám s koktavým železem v rukou – jak se něžně nazývají samopaly či útočné pušky a pistole,
uvádí publicista František Roček.

Ukrajinský komik Volodymyr Zelenskyj s ukrajinskými propagandisty říká, že Rusáci (asi)
použili v bojích i fosfor, což je mezinárodně zakázaná hrůza. Samozřejmě, že byly použity
(asi) i v Mariupolu prý (asi) i nějaké chemické zbraně.

Lze ocenit, že alespoň bývalý náčelník generálního štábu generál Šedivý v televizi uvedl, že se v
Mariupolu spíše jednalo o nějaké technické látky, které se uvolnily do vzduchu. Při zabíjení v
průmyslovém areálu není problém udělat náhodou díru do nějaké nádrže, kde se tetelí pro člověka
toxické chemikálie.

Fosforový precendens

Větší psina je s fosforem. Zprávy o použití fosforu v konfliktech se čas od času objevují, a většinou v
souvislosti s USA. Nejznámější fosforovým příběhem je zuřivý boj o město Fallúdža – město v irácké
provincii Anbár, nacházející se přibližně 65 km západně od Bagdádu na řece Eufrat.

V souvislosti s fosforem se už zapomnělo, že i v Čechůnii vyšel článek 11.11.2005 o tom, že  „Spojené
státy v listopadu 2004 při útoku na město Fallúdža svrhly množství bílého fosforu, píše britský-list
Independent a pokračuje: Tím usmrtily povstalce i civilisty prostřednictvím strašlivých popálenin,
které působí tato chemikálie. Od těchto útoků, o nichž nepřinesl informace žádný západní novinář, se
šířily dohady, že Američané použili při útoku na toto město chemických zbraní…“

 

 

Také by někoho mohlo zajímat, že i v Čechůnii vyšel 16. 11. 2005 článek s titulkem „USA přiznaly, že
v Iráku nasadily fosfor“ (informace pocházely z ČTK a AP).

V článku bylo uvedeno:
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„Pentagon přiznal, že americké jednotky použily ve Fallúdži bílý fosfor proti iráckým
povstalcům. Mluvčí amerického ministerstva obrany Barry Venable zároveň odmítl zprávy
italských médií, že by ho Američané při loňské ofenzívě nasadili také proti civilistům. Podle
něj je sice fosfor používán především k osvětlení objektů při nočních bojích, ve Fallúdži ho
však Američané použili také jako zbraň proti iráckým povstalcům.

Italská televize RaiNews 24 minulý týden informovala o tom, že byla tato samovznětlivá látka použita
proti civilistům. Televize odvysílala reportáž, v níž obyvatelé Fallúdži vypovídají, jak byli svědky
nasazení chemických zbraní americkými vojáky během dobývání města v listopadu 2004.

Vojáci si fosfor pochvalují

Venable hájil postup amerických jednotek odkazem na článek v odborném vojenském časopise. V
něm veteráni z Fallúdže prohlašují, že bílý fosfor se osvědčil jako efektivní a všestranná munice.
Kromě zaměřování cílů sloužil také jako potenciální psychologická zbraň v případech, kdy se
Američanům nedařilo efektivně zasáhnout povstalecká stanoviště pomocí vysoce výbušné munice.

Podle mluvčího Pentagonu jsou fosforové granáty běžně používanou zbraní a žádná mezinárodní
úmluva o zbraních vztahující se na Spojené státy ji nezakazuje. Bílý fosfor je samovznětlivá nažloutlá
průhledná látka voskové substance a štiplavého zápachu. Může způsobovat bolestivé popáleniny…“

Co z toho vyplývá?

Použití fosforu armádou nejdemokratičtějšího státu světa (USA) by měl být pro naše mediálníky
precendens: Čili podle anglo – saské a severoamerikánské právní nátury něco, co bylo učiněno
(řečeno) a může sloužit jako příklad nebo pravidlo k ospravedlnění činu stejného nebo podobného
druhu. Když to bylo možné v Iráku, proč by to nešlo na Ukrajině?

Fallúdža je město, takže proč by neměl být fosfor použit i jiných městech? Precendens je
jasný. Pokud z Fallúdži 90 procent z asi 300 000 civilních obyvatel odešlo před zahájením
ofenzivy, záleží jenom na ozbrojencích kolik lidí odejde z jakéhokoliv jiného města, kde se
schyluje k smrtelnému sexu.

V ruském tisku lidé z oblasti bojů, kteří utekli na ruské teritorium, ukrajinské nacionalisty obviňovali,
že je nechtěli pustit z města, museli utéci. Jinak by se stali živými štíty. Na ukrajinské straně se
naopak ozývalo mňoukání, že ruská armáda prováděla ostřelování bez ohledu na civilisty…

Válka keců

Pokud jde o fosfor, píšící mediálníci vzbuzují mezi čtenáři pocit, že Rusové dělají něco velmi zlého.
Jenom v některých článcích se objeví upozornění typu: jak vysvětluje server iNews, používání tohoto
typu (fosforových) bomb není mezinárodním právem přímo zakázáno a mnoho ozbrojených sil jimi
disponuje.

Zároveň je vytvářen hlavolam z konstatování, že v civilním prostředí je používání fosforu
nezákonné kvůli schopnosti fosforu způsobit značné popáleniny. To je sice hezké, ale
pokud je bojištěm město, je to civilní prostředí nebo válečná zóna?

Co z toho vyplývá? Americko – ruská zástupná válka na Ukrajině je pro vojáky velmi zajímavá,
protože studium operací v oblasti Mariupolu (po)vede k lepšímu pochopení vojenských operací v
rámci městských aglomerací. Dnes už ve světě žije více lidí ve městech než na venkově. Mariupol je z
tohoto hlediska jenom malá enkláva, ideální laboratorní objekt pro analýzu. Představuje ve srovnání



s velkoměsty jen jejich jednu menší čtvrť. Čtvrť více méně ideálně velkou (do půl milionu obyvatel)
pro nácviku toho, co čekají ohromné mnohamilionové městské džungle, až se válka zakousne jednou
do některých z nich.

Mariupol byl (je) ideálním cvičištěm budoucích reakcí ozbrojených sil v industriálním
prostředí plném měst.

Válka na Ukrajině stírá vojenské a civilní hranice konfliktu. Tím, že ukrajinská vláda
podporuje domobranu a partyzánské protiruské aktivity, rozdává zbraně civilistům, a tím,
že panuje podezření z využívání měst a obcí jako dělostřeleckých a obranných bodů, bude
těžké spočítat kolik ztrát na životech bylo válečných a kolik civilních.
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